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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
 
sa 27. sjednice  Županijske skupštine Istarske  župaije, održane  10. listopada  2011. godinee , u 
Maloj koncertnoj  dvorani Spomen doma Pazin  
 
 Sjednicu je u  17,00  sati otvorio  DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije  (IDS-SDP-ZELENI, koji je sjednici  i predsjedavao. 
 

Pozdravljam sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećni Skupštine Istarske županije, 
- Župana  Ivana Jakovčića, 
- Zamjenike Župana , gospođu Vivianu Benusi i gospodina  Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- voditelje županijskih  tijela , organizacija, goste,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 27.. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
 
Zatim moli zamjenicu tajnice  Skupštine  Istarske županijske, gospođu  Melitu Ferenčić, 

da izvrši  prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 
 

MELITA FERENČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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RR.br 
B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2.  Furio Radin IDS – HNS  Odsutan an 

3.  Mirjana Antonelić IDS – HNS Odsutna (O) 

4.  Drago Filipović IDS – HNS  

5.  Katarina Nemet IDS – HNS  

6.  Nevija Poropat IDS – HNS  

7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8.   Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9.  Ahmed Makota IDS – HNS   

10. Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan  

12.  Eda Klapčić IDS – HNS  Odsutna (O) 

13.  Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.   Serđo Rigo IDS – HNS   

15.  Marin Grgeta IDS – HNS  Odsutan (O) 

16.  Alida  Perkov IDS - HNS   

17.  Tamara Brussich IDS – HNS  Odsutna (O)  

18.  Danica Miletić IDS – HNS   

19.  Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

21. Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Nakon utvrđivana  d. reda 

23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

24. Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. Nenad Boršić HDZ – HSS    

26.  Marino Roce HDZ – HSS   

27.  Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan (O) 

28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29.  Nika Krstevski HDZ – HSS  

30.  Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

33. Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan (O) 

35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (O) 

37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

39. Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  Odsutan (O) 

40. Nenand  Čendak NEZAVISNI  

41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (O) 

 
 Hvala lijepa. 
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OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i vodoprivredu 
Istarske županije.  
VLADIMIR TORBICA,  pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju Istarske 
županije,  
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske  
županije, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije, 
DESA SARVAN, pročelnica  Upravnog odjela za lokalnu  samoupravu   
MIODRAG  ČERINA, šeg Kabinata Župana Istarske  županije, 
DARKO KADUM, direktor  trgovačkog  društva «MIH» d.o.o. Poreč,  
LEMS JERIN, prim. mr. ravnatelj  Opće bolnice  Pula,  
Dr. IVICA FEDEL zamjenik ravnatelj  Opće bolnie  Pula, Zoričić,  
ZORIČIĆ, 
MILE KLEPO, rvnatelj  Hrvatske udruge poslodavaca u zdravstvu, 
IVAN LUKOVNJAK,  stručni suradnik  Hrvatske udruge  poslodavaca u zdravstvu  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 29, a po  
dolasku vijećnice  Eveline Biasiol – Brkljačić 30  od ukupno 41 vijećnika, pa  Skupština može 
punovažno  raspravljati i odlučivati . 
 U prilogu materijala vijećnci  su dobili  prijedlog  dnevnoga reda.  
 Nema prijedloga za  nadopunu dnevnog reda. 
 Otvaram raspravu o dnevnom redu.. 
 Pošto se nitko nijee javio za riječ aključuje raspravu i  stavlja predloženi dnevni red  na 
glasanje, te nakon  glasanja utvrđuje  da je Skupština sa  29 glsova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV», za 27. sjeniccu Skupštine Istarske  županije utvrđen  slijedeći  

 
 
DNEVNI RED  

 1.  
 a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije,  
 b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 25. izvanredne sjednice Skupštine Istarske 
županije,  
 2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije,  
 3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2011. godinu,  
 4. Prijedlog Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja Plana građenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za razdoblje 01. 01. do 30. 06. 2011. godine,  
 5.  
 a. Informacija o poslovanju Opće bolnice Pula,  
 b. Prijedlog Zaključka o izradi analize zdravstvenih, ekonomskih i organizacijskih 
aspekata poslovanja Opće bolnice Pula,  
 6.  
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 a. Prijedlog Odluke o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za Istarsku 
županiju,  
 b. Prijedlog Odluke o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za članove upravnih 
tijela i nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Istarska županija ima dionice ili udjele u 
vlasništvu,  
 7. Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti trgovačkog društva „MIH“ d.o.o. Poreč,  
 8. Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti Opće bolnice Pula osnivanjem Djelatnosti za 
urologiju,  
 9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicinu Istarske 
županije – Istituto per la medicina d'urgenza della Regione Istriana,  
 10. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih 
škola Istarske županije za 2011. godinu,  
 11. Prijedlog Odluke o prijenosu prava vlasništva nad k.č.br. 218 ZGR. u k.o. Buje od 
Istarske županije na Grad Buje,  
 12. Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Istarske županije za 2010. godinu,  
 13. Prijedlog Rješenja o imenovanju privremenog ravnatelja Istarske kulturne agencije 
(IKA) – Agenzia culturale Istriana,  
 14. Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednika i 
članova Službeničkog suda Istarske županije Pazin – Tribunale per il personale impiegatizio 
della Regione istriana Pisino,  
 15. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Bujama – Buie.  
 

ORDINE DEL GIORNO  
 1.  
 a. Verifica del verbale sintetico della 24a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana,  
 b. Verifica del verbale sintetico della 25a seduta straordinaria dell'Assemblea della 
Regione Istriana,  
 2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni,  
 3. Relazione semestrale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 
2011,  
 4. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione semestrale del Piano di 
costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per il periodo dall'1 gennaio al 30 
giugno 2011,  
 5.  
 a. Informazioni sull'attività dell'Ospedale generale di Pola,  
 b. Proposta di Conclusione sull'attuazione di un'analisi degli aspetti sanitari, economici e 
organizzativi dell'attività dell'Ospedale generale di Pola,  
 6.  
 a. Proposta di Delibera sulla determinazione della lista delle persone giuridiche di 
particolare interesse per la Regione Istriana,  
 b. Proposta di Delibera sulla modalità d'attuazione del concorso pubblico e le relative 
condizioni per i membri degli organi amministrativi e dei comitati di sorveglianza delle 
socicommerciali nelle quali la Regione Istriana possiede azioni o quote di proprietà 
7. Proposta di Delibera sull'ampliamento dell'attività della società commerciale „MIH“ s.r.l. 
Parenzo,  
 8. Proposta di Delibera sull'ampliamento dell'attività dell'Ospedale generale di Pola con 
l'istituzione del Reparto di urologia,  
 9. Proposta di delibera sulla concessione del benestare allo Statuto dell'Istituto per la 
medicina d'urgenza della Regione Istriana - Zavod za hitnu medicinu Istarske županije,  
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 10. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'approvazione 
del Piano delle uscite per l'acquisto del patrimonio prodotto a lunga scadenza e gli ulteriori 
investimenti sul patrimonio non finanziario delle scuole elementari e medie superiori della 
Regione Istriana per l'anno 2011,  
 11. Proposta di Delibera sul trasferimento del diritto di proprietà sulla particella catastale 
n. 218 ZGR. nel comune catastale di Buie, dalla Regione Istriana alla Città di Buie,  
 12. Relazione sulla revisione finanziaria svolta nella Regione Istriana per l'anno 2010,  
 13. Proposta del Provvedimento di nomina del direttore provvisorio dell'Agenzia culturale 
istriana - Istarska kulturna agencija (IKA),  
 14. Proposta del Provvedimento sulle modifiche e integrazioni del Provvedimento di 
nomina del presidente e dei membri del Tribunale per il personale impiegatizio della Regione 
Istriana Pisino - Službenički sud Istarske županije Pazin,  
 15. Proposta del Provvedimento di nomina dei giudici d'assise del Tribunale comunale di 
Buie- Buje. 
 
 
AD - 1  
  
 a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 24. sjednice Skupštine Istarske 
      županije,  
 b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 25. izvanredne sjednice Skupštine 
      Istarske županije, 
 

Skupština  je bez  primjedbi odvojenim  glasanjem sa 30 glasova  «ZA», bez  glsova  
«PROTIV» u  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova verificirala 

 
   SKRAĆENI ZAPISNIK  

  
 a.  sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije,  
 b.  sa 25. izvanredne sjednice Skupštine Istarske županije, 

 
AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI, INFORMACIJE   

 
Utvrđen je  slijedeći redoslijed postavljanja  vijećničkih pitanja  : 

1. HDZ - HSS 
 2. IDS-HNS 

3. Klub  nezavisnih  vijećnika 
4  IDS-HNS 
5. HSU-HSLS (  po  dogovorenom redoslijedu) 
6. SDP- ZLENI  

   
 Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se  : Marino  Roce, Nenad Boršić, 
Josip  Anto  Rupnik, Serđo Rigo, Dragan Filipovi, Zdenko Pliško, Evelina  Bisaiol – 
Brkljačić, Nenad Čenda, Alida  Perkov. 
 Postavljanje  vijećničkih pitanja započeto je u 17,10  sati, a završeno u 18,10 sati. 
 Na redu je  Klub  vijećnika  HDZ-HSS, u ime kojeg riječ ima  Marino  Roce. 
 
MARINO  ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane, kolegice i kolege, dobar dan svima.  
 Ja imam najprije pitanje za  Župana. 
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 Ovih  dana  su mediji prenijeli informaciju, mi smo  je dobili, da se smanjuje  za  
srednje  škole 30 % dotacije, zapravo jedna izjava koju je dao  Branimir Mihanec, 
predsjednik  Sindikata u srednjim škola. Ja ću je pročitati. 
 «Nevjerojatno da jedna  od  najbogatijih županija odmah nakon  Zagreba ne može 
osigurati g rađanima Istre određenu razinu  obrazovne infrastrukture. Ako je moguće da 
siromašnije  županije mogu ulagati u  bolje  zgrade, opremu, učionice», pita se kako  to 
da  Istarska  županija, koja  se vodi  da je  najrazvijenija nakon  Zagrebačke.  
 Vezano uz to imamo moment koji se dešava u Pulu oko  Glazbene škole I koje će 
rješenje biti oko te  Glazbene škole. Meni je  žao  da se oko  Glazbene škole se to  
dešava, jer  znam da još pred 8  godina je bila  borba kada se  počela zgrada jedna 
graditi do te škole kada se najavljivalo  da bi taj prostor  bolje bilo iskoristiti za  školu, 
nego dozvoliti privatnim investitorima da sagrade  jednu poslovno – stambenu zgradu 
koja je sada  gotova 
 Drugo pitanje je  predsjedniku  Skupštine Istarske  županije.  
 Imali  smo  svečanu sjednicu Skupštine Istarske  županije povodom Dana 
Istarske županije i obratile  su  se najprije  neke braniteljske  udruge, ne znam po kojem 
su ključu  slani  pozivi za tu sjednicu. Meni se  HVIDRA  obratila, Dragovoljci  na 
Županijskom  novu nisu dobili  poziv, ali I neke privrednici i gospodarstvenici koji su inače 
dobivali  pozive, nisu dobili pozive, pa  se pitam po kojem ključu  se upućivalo pozive na 
tu svečanu sjednicu. To je pitanje  ljudi koji su se  začudili, obratili da ove godine nisu  bili 
pozvani. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Zahvaljujem. 
Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo, signore  e signori. 
 Slušajući  gospodina Marina  Rocea, samo  da se pitam, kao  da ne živimo  u istoj  
državi. Ja imam osjećaj  da bi  vas najprije  to pitati  gospodine Roce da li znate u kojoj  državi  
živimo, jer ne mogu na  drukčiji način započeti ovo izlaganje, zato što ili  ne  znate, a kao vijećnik 
biste to trebali znati ili na neki način osoba koja  želi prikriti  odluke  Vlade Republike  Hrvatske 
na čijem je  čelu  HDZ-ca, stranka  kojoj vi pripadate I koju vi voditi  u Istri. 
 Dakle, ako  želite obmanjivati javnost  vi to možete,  to  ste činili u puno  navrata, pa 
možete to i nastaviti, ali ja  ću  biti egzaktan  i precizan, pa  se nadam da ćete razumjeti što vam 
govori.   
 Vlada Republike  Hrvatske odlukom o minimalnom standardu u osnovnom školstvu u  
2011. godini je  smanjila visinu  sredstava za  22.231.114,00 kuna na 20.303.374,00 kuna, 
dakle,  smanjila je iznos  za  skoro  2 milijuna kuna, 8,7 % 
 Također je  za  redovne  troškove poslovanja umanjeno skoro  milijun kuna, a za  
kapitalna ulaganja nešto više od milijun  kuna.  
 U  srednjem  školstvu  je također Vlada Republike  Hrvatske  Hrvatske, smanjena  
decentralizirana  sredstva sa 26  milijuna kuna na 23 milijuna kuna, odnosno  za  12,5 %. 
Znajući u kakvoj  centraliziranoj  državi  živimo onda  biste morali znati da su prihodi  koje 
dobivamo od države  I decentralizirana sredstva koja  su dio decentralizacijskog procesa koji je 
započet još  dok  sam ja  bio  u  Vladi RH, nažalost od onda s tim mojim odlaskom se  brzo 
prestalo u Hrvatskoj  razmišljati o decentralizaciji i tada je  napravljen jedan stidljiv korak prema 
decentralizaciji i tada su prvi puta  županije i gradovi počeli dobivati  decentralizirana  sredstva. 
Međutim, vaša Vlada  gospodin  Roce je  ta sredstava sada ponovno počela umanjivati.  
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 Nastavio bih u tom tonu, treba priznati kriza je, proračuni su manji i naši proračuni su 
manji i naši proračuni općina i gradova i države će vjerojatno biti  manji, u većim problemima, ali 
nije fer  na ovakav način postavljati pitanja, er ili ne znate ii  želite manipulirati, kao  smo vidjeli u 
zadnje vrijeme sa djecom, odnosno  s onim što se dešavalo oko  škole 
 I da zaključim. 
 Kada govorimo  ulaganjima iznad standarda upravo je tu Istra  najjača i ovi izaslanici koji  
nam dolaze ponekada govori neistine mogu poslužiti za jednokratnu upotrebu za one koji su  
naviknuti govoriti neistine. Međutim, građani prepoznaju ono što se dešava i što se dogodilo i što  
će se dogoditi u Istarskoj  županiji i kada je u pitaju  Glazbena škola i kada je u pitanju uopće  
srednje i osnovno  školstvo.  
 Prema tome  želim posebno istaknuti  da su  naša ulaganja iznad standarda bila 
23.000,00 kuna zadnjih  10 godina. To je ono što je  županija  samostalno odvojila  kada su u 
pitanju osnovne škole, a preko  3,5 milijuna kuna  kada su u pitanju  srdnje  škole.  Neka mi taj 
gospodin koji o tome  govori pokaže u kojim je to  županijama bilo tako, baš me zanima. Mi smo 
izdvojili ono što  smo zajednički procijenili da trebamo učiniti, vlastita  sredstva Istarske županije 
iznad standarda koje propisuje  država, dakle, vaša  Vlada gospodine Roce, to je Istarska 
županija odlučila, i mi smo  donijeli takve  proračune gdje smo uložili  81 milijun kuna u  školstvo 
u zadnjih  10. godina.  
 Sada će e otvoriti  još neki  novi objekti, vrlo brzo, gdje su  također veliki novci uloženi i 
vjerujem da ćemo problem srednjeg školstva koje je u nadležnosti  županije, uključujući  problem 
i Glazbene škole koji postoji, koji je  realan, ali koji je praktički riješen i svi znaju da je  riješen   
rješiv, dapače, nikada Glazbena škola neće imati tako dobre  uvjete kao što  će ih imati, ali neću  
sada o tome, jer me niste pitali o  Glazbenoj  školi.  
 Evo, samo to  da napomenem U  svakom slučaju  radi  se jednostavno o tome  da su  
riječi izgovorene, koje ste vi citirali neistinite, vi biste to trebali znati gospodine Roce, ako  me 
već  to pitate, jer  ako netko kaže da Istra regija u kojoj  se najmanje ulaže u  školstvo  u kulturu 
taj jednostavno ne govori istinu.  Istra je regija kulture broj  jedan u Hrvatskoj i to svi jako dobro 
znate i to svi u  Hrvatskoj koji  se bave kulturom jako dobro znaju, ali taj isti gospodin sindikalista 
je govorio  o tome kako Istra nema ništa od kulture I kako nema  ništa od školstva. Podaci, 
brojke, govore  suprotno. Politika  laži je politika  koja se vrlo brzo pročita I koja  prolazi. Ostaje 
politika onih  koji odgovorno obnašaju svoju  dužnost i svoj posao, a to kao što vidite iz ovih 
brojaka koje  sam naveo, radi upravo  Istarska  županija.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 

Hvala lijepa.  
Gospodine Roce imate pravo  na jednu minutu za odgovor. 
 

MARINO ROCE : 
 
Gospodine Župane, vi možete politizirati  govoriti, na kraju ste se ispravili, ja sam 

pročitao što  je vama rekao  jedan sindikalista, a  s druge  strane, ja  živim u  Puli, ali znam i 
ostali dio  Istre i ovo  što vi govorite o  srednjem školstvu i pogotovo u  Puli, pa  ne treba nositi 
naočale, treba samo ići u te škole i vidjeti da  snije dobra. situacija i financije I da  svi ovdje 
znamo kako je proračun problem, ali u kojem dijelu je nama prioritet školstvo i da se riješi  
školstvo, ali  to je dokaz, bez obzira što  vi govorite, meni već  četvrto  dijete pohađa muzičku 
školu u Puli  i reći da se nešto brine o toj  školi, evo, na tom primjeru, onda ne znam tko  laže, 
ako se već koristi riječ laž. A ovo što sam ja pročitao nije  politika da sam ja  rekao u ime  HDZ-
ea, ja sam vam pročitao što vam je rekao  sindikalista. S druge  strane neko večer je ovdje  u 
Pazinu  bio  Školski  odbor koji je o tome isto tako  raspravljao unutar I mislim da je bio  bliže 
mom stavu, nego  vašem, znači, ravnatelji o profesori.  
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DINO KOZLEVAC : 
 

Gospodine Župane imate pravo na  dvije minute za odgovor. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Gospodine Roce, ja  ne dajem političke kvalifikacije, ja sam  vam  pročitao konkretne 
brojke., a to što ste vi nekoga  citirali, pa to ste vi postavili pitanje, jer ste vi citirali  čovjeka   sa 
namjerom  da ustvari vi isključivo politizirate jednim vrlo  niskim  politikantski način citirajući, 
zamislite, nekoga drugoga. To je toliko prozirno i toliko jadno. Mislim da zaista  ne trebamo 
spasti na te niske  grane, ali to je vaš problem, vi to činite  već tako jedno desetljeće i građani to 
prepoznaju i  zato i dobivate toliko glasova.  

Međutim, ja  sam zamolio prije  da prije svega kažem slijedeće. 
I ja  također itekako mislim  da problem srednjih  škola, prvenstveno u  Puli, jer drugdje je stanje 
prihvatljivo, negdje  čak i jako dobro, naročito sada  će biti  kad u Rovinju otvorimo uskoro novu  
školu, pa i u nekim drugim  gradovima stanje  je prihvatljivo, pa  negdje i dobro, pa čak i jako 
dobro. U  Puli ima problema sa srednjim  školama  i zato  smo mi i izašli  sa programom srednjih  
škola i rješavanja problema srednjih  škola u Puli, kojeg  je  autorica  naša  zamjenica  Župana, 
gospoda  Viviana Benussi. I ja  očekujem da ćemo problem  Glazbene škole i problem pulskih  
srednjih  škola u veliko mjeri već  razriješiti iduće jeseni zato što  ćemo imati priliku da oslobodio 
kapacitete u takozvanoj  Žutoj  školi, preselimo  dio škole na Vidikovac. Kada tamo  razriješimo  
te probleme moći  ćemo  vrlo  kvalitetno riješiti prostorno, barem,  za nađe učenice i učenike 
školski prostor  srednjih  škola, tih  nekoliko škola u  Puli koji  su  nam jako bitni. Niti time 
nećemo  sve riješiti. Trebat će još dodatno novaca. Međutim, vjerujem da  će biti više 
razumijevanja  kada dođe  slijedeća Vlada i da  će biti  više razumijevanja za Istru i za  školstvo 
u Istri, jer sami  županija ne može razriješiti sve problem koje imamo u  školstvu, u zdravstvu, 
infrastrukturi itd. Sa  200 i nešto milijuna kuna Proračuna to naprosto  nije moguće riješiti, i to  
građanima  treba reći. Građanima  treba reći istinu u svakom trenutku. Mi samo taj problem ne 
možemo  razriješiti. Vaša  Vlada je bila senzibilna u nekim projektima, ne možemo  reći da nije,  
međutim u  nekim projektima uopće nije  bila senzibilna. I to je ono što je istina i  ja  od toga  
naprosto  ne mogu pobjeći, jer od istine mi se nikada nije ni  bježalo. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Na redu je Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Alida  Perkov. 
 
ALIDA PERKOV : 
 
 Poštovani predsjedniče  Skupštine. Župane sa suradnicima, poštovane vijećnice i 
vijećnici, dame i gospodo. 
 I ja  sam htjela postaviti pitanje u vezi  Glazbene škole, međutim, iz odgovora  sam 
uvjerena  da institucije odrađuju  svoj posao   samo  sam htjela dodati  to da pulska  djeca pobiru 
velike međunarodne  nagrade od Olimpijade znanja  pa nadalje, a tu pulsku djecu instruiraju  
vrlo kvalitetni i stručni   nastavnici. Moje dijete  u  srednju  školu, ide  u  Glazbenu  školu i u 
gimnaziju. I svaka pohvala  svim nastavnicima , a uvjerena sam da institucije  rade  svoj posao 
kako  treba. Imam veliko povjerenje. Tako da prvo pitanje  ne bih  postavila, nego bih postavila 
sada gospodinu  Županu  drugo pitanje. 
 Tiče  se našega stanja u gospodarstvu. 
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 Naime poznato  vam  je da smo mi  trenutno  na jednoj  bifurkaciji. S  jedne strane  
imamo  veliki rast izvoza u Istri, 28  %, i to, kako  bi neki  rekli, ne samo u  Brodogradilištu 
Uljanik, nego u svim kolateralnim djelatnostima, a što se tiče Brodogradilišta Uljanik, to ne čini  
samo  Brodogradilište, nego i  mnogi kooperanti  od  vanjskih izvođača brodske opreme. Tih  28 
%  porasta izvoza je pozitivna strana što se tiče samog gospodarstva.  
 Druga  pozitivna  strana   porast broja  noćenja i porast broja dolazaka turista. Neka vas 
ne zbunjuju što nemamo nikada financijske rezultate o turistima I noćenjima. Nigdje  u svijetu 
nema financijskih  rezultata  s tog aspekta, budući  da su  rezultati  od  turizma samo  rezultat  
ankete, koliko ima prosječne potrošnje puta  broja dolazaka  itd.  Dakle, za očekivati je da su i  
rezultati što se tiče turizma  odlični..  
 /D. Kozlevac : Ja bih  vas zamolio da postavite pitanje/. 
 /M. Roce : Meni nije odgovoreno  na dio pitanja koje sam postavio/. 
 /D. Kozlevac : Imate pravo/. 
 Hvala lijepa.  
 S  druge strane imamo  veliki porast nelikvidnosti. 
 S treće strane imamo otvorene gospodarske programe Hrvatske  udruge poslodavaca, 
Hrvatske gospodarske komore, Hrvatske obrtničke komore i samih  gospodarstvenika,  pa  
pitanje upućujem gospodinu  Županu : koliko  će se  vaš program  uskladiti i prilagoditi  tim 
gospodarskim programima.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Ako se mogu nadovezati pripremit ćemo informaciju Stručnih  službi. Koliko znam kriterija 
posebnih nema I kome su  pozivi upućeni. Prema tome nije bilo  razloga  da se nisu upućeni  
pozivi, ali znam da  prošle godine, pogotovo, su  pozivi poslani, mnogi  ih nisu  dobili. Ovako iz  
rukava ne bih mogao odgovoriti. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane vijećnici  i vijećnici, još jedno  sa potvrdim da  Glazbena škola neće prestati  
sa radom, to su zlonamjerne informacije, bit  će normalan rad u Uljaniku do kraja školske 
godine, a očekujemo  da ćemo  u novim prostorima  Žute škole imati normalan rad Glazbene 
škole početkom iduće školske godine . To je informacija koju  želim službeno i jasno dati u me 
vodstva županije bez  politiziranja, nego sasvim jasne informacije. Nadam se da će svi uspjeti  
razumjeti.  
    Što se tiče  vašeg drugog  pitanja bit ću  vrlo jasan. Poznati  su mi programi  Hrvatske 
udruge  poslodavaca, poznati su mi politički programi  raznih  stranka. Međutim, poznati su mi i 
zahtjevi sindikata, kao,  da tako kažem, neću  reći   s druge  strane, ali jednog  od partnera u 
čitavom ovom poslu i poznati su mi mnogi  drugi interesi koje imaju gospodarstvenici. 
 Ja sam čovjek koji voli marketing, kao što znate, ali volim i konkretne projekte. Globala 
politika , makro  ekonomija, je nešto  što Istarska županija minimalno može utjecati, vi to jako 
dobro znate. Ono na što mi  možemo  utjecati je imati  odgovarajuću gospodarsku klimu za  
ulagače, domaće i  strane, otvarati mogućnost investiranja u  projekte koji su konkretni, koji su  
fizibol, kako se danas voli  reći,  mogu donijeti  s jedne strane  nova  radna mjesta, a s druge  
strane  i odgovarajući prihod  za one koji  će ulagati,  jr nitko  neće  ulagati ako  neće imati i  
nekoga prihoda.  
 Prema tome ono na  čemu ja insistiram cijelo vrijeme dok sam na ovoj  funkciji je 
otvaranje konkretnih projekata za mogućnosti ulaganja u istarsko gospodarstvo.. 
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 Uvažavajući   makro – ekonomske parametre koji su nekad bolji, nekad lošiji, u ovom  
trenutku  globalna kriza nam ne ide u korist, na primjer,  međunarodnog  natječaja za  
mogućnost ulaganja  na tri lokacije na Brijunskoj  rivijeri. Međutim, nadam se da će ipak se 
ulagači javiti, da ćemo imati ulagače koji  će  se javiti za sve tri lokacije. I za mene je  taj pristup, 
uvažavajući ono što vi govorite jedan makro -ekonomski  globalni pristup, globalni  gospodarski 
program itd. Međutim, možemo imati najljepše programer, ali  ako mi nemamo konkretnu 
industrijsku zonu gdje ćemo nekome ponuditi da nam izgradi tvornicu ili  svoj obrt preseli itd. ili  
ako nemamo   konkretnu lokaciju koja je atraktivna za  turizam ili  ako nemamo   konkretnu njivu  
gdje  želi netko zaraditi, posaditi ili posijati, nema posla, nema radnih mjesta, nema prihoda , 
nema  razvoja gospodarstva. 
 Prema tome molim da uzmete u obzir ovu kombinaciju na koju insistiramo. Mi  smo u 
Labinu, kao što znate  prije nekoliko mjeseci, imali  smo, bili  ste i  vi prisutna, bili su prisutni i  
članovi Hrvatske gospodarske komore i Hrvatske obrtniče komore, imali praktički  katalog  
desetine i desetine konkretnih projekata  naših  općina i gradova, da se vidi  da Istra ima  taj 
potencijal za  stvaranje  atmosfere ulaganja, pozitivne  atmosfere ulaganja, a ne  da nam oni koji  
žive  na državnim jaslama, koji  žive od  dotacija , korupcije ili  bilo  čega drugoga žive, stalno su 
protiv  svega. Ja sam vrlo jasan kada govorim o našim programima i  konceptima i insistirat 
ćemo na  njihovom  razvoju, jer građani Istre zaslužuju, svaki  građanin  Istre  zaslužuje da ima  
svoj posao i  da živi od svog posla, živi pošteno  svog  posla i to je dužnost  svih nas u ovoj  
Skupštini, duboko sam uvjeren u  to i zato su konkretni projekti jedino jamstvo  da ćemo zaista i 
realizirati  činjenicu da danas imamo  preveliku  stopu nezaposlenosti i da je treba definitivno  
smanjiti, kao što je nekada bila na 5 ili   ispod  5 %. To je naš zadatak i to moramo uspjeti učiniti 
neovisno o globalnim odnosima  danas u svijetu koji  nažalost nisu  povoljni   za tako nešto. 
 Prema tome ja mislim, istina, ima dovoljno projekata, uvažavajući interese HUP-ova, 
sindikata, svih ostalih u tom  velikom  poslu, ali mislim da, prije svega, moramo imati  na umu 
ljude koji su nezaposleni i njima omogućiti posao.   .      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospodinu  Županu. 
 Gospođo Perkov imate pravo na prije. 
 /A. Perkov : Zadovoljna sam s odgovorom/. 
 Na redu  je Klub     Nezavisnih  vijećnika.  
 Riječ ma vijećnik  Nenad Čendak. 
 
NENAD  ČENDAK : 
 
 Hvala gospodine predsjedniče, poštovani gospodine Župane a suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnici, lijep pozdrav.   
 Nedavno  smo u  Općini Višnjan imali jedan značajan  događaj, otvaranje, pokretanje 
poslovne  zone Višnjan – Milanezi, nakon pet, šest godina iznimnih priprema i radova, 
ishodovanja razno raznih dokumenata, dozvola, da bi to nekako  pokrenuli. Tom činu 
prisustvovao je tajnik  Ministarstva  gospodarstva i ovdje prisutan gospodin Župan, koji je i 
obećao podržati slijedeći  projekt, golf  u Višnjanu, što mu uistinu zahvaljujem.  
 Moje  je pitanje.  koji su kriteriji za  sufinanciranje infrastrukture u  poslovnim zonama. 
Čini mi  se čak  da je  Višnjan  sa poslovnom zonom od iznimne važnosti.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
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 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Mene raduje  da možemo  razgovarati  na temu  razvoja gospodarstva, jer mislim da je to 
ono što  građani  od nas najviše očekuju, a ne mnoge  druge  teme koje  su  sada u zadnje 
vrijeme u medijima i javnosti. Naravno da jedna industrijsko-poslovna  zona koja, vjerujem da će 
sagledati svijetlo dana da će biti poduprta od   naše  strane. Ono što je  glavni, ključni kriteriji, su 
konkretni investitori, konkretni ulagači, konkretni ugovori koje imate ili  namjeravate imati, pisma 
namjere sa konkretnim ulagačima koji  žele uloži svoja  sredstva u poslovnu zonu.  Mi 
imamo  već  dosta poslovnih zona u Istri, po mom ukusu možda i previše, jer, nažalost, treba 
reći  i to da  to  utječe na pejsaž, utječe na atraktivnost Istre. ali utječe na još  nešto, utječe na 
komunalnu opremljenost zone, jer kao što znate, u  blizini  vaše zone, koju  podržavamo, da ne 
biste  me shvatili krivo, ali to je jedna mala generalna poruka, postoji  nekoliko  vrlo  atraktivnih 
zona na Poreštini, kao što je ona  Kaštelir – Labini, kao što je ona u  Buićima. I za svaku takvu 
zonu  treba posebna komunalna infrastruktura, treba, neću  reći gotovo udvostručiti, ali praktički 
udvostručiti, jer treba i prostorno plansku dokumentaciju  napraviti, treba napraviti  i pročistače, 
treba napraviti  ceste, treba dovući  trafostanice itd., itd. Tako da  ta logika  da imamo poslovnu 
zonu u svakoj  općini je nešto što nije  najsretnije rješenje za Istru. Na sreću imam i onih koji to  
razumiju i ne insistiraju na tome i žele zadržati  ljepotu svog  pejsaža i  žele zadržati na neki 
način  atraktivnost svog područja i bez  takvih  poslovnih zona. 

To  su  neke generalne napomene koje  želim dati, jer želim dati do znanja koliko  smo  
zeleni u  našim programima..     
 Što  se tiče golfa u  Višnjanu prvi osnovi kriteriji  će biti  tamo  gdje su sada golf igrališta. 
Nama, ja  ću  reći kao  golfer, dosta  je  golf manije. Nama trebaju golf igrališta, ali  nam ne treba 
na svakom kantunu golf igralište. Najprije  ćemo  vidjeti ona  golf igrališta koja  jesu u 
Prostornom planu  Istarske županije, koji je donesen krajem devedesetih godina i najprije ćemo 
jedan dio njih izbrisati iz  Prostornog plana, a onda  ćemo  razgovarati o mogućim  drugim  gol  
igralištima u Prostornom planu Istarske  županije. To  će biti koncept i  kriteriji. Najprije izbrisati 
jedan dio onih  koje danas imamo, koji  se neće realizirati, a kasnije  ćemo  realizirati  temeljem 
dosadašnjih iskustava kada su u pitanju  golf igrališta onda ćemo  na temelju dosadašnjih 
iskustava, razgovarati dalje.   
 Pitali  ste me za kriterije za  poslovne zone. 
 Ponavljam, dajte nam ugovore sa ulagačima u poslovnu zonu  koju spominjete. Mi smo 
zainteresirani, oduprijet ćemo sigurno onoliko koliko možemo, kao što smo poduprli sve 
poslovne zone u  Istri, poduprt ćemo i tu poslovnu zonu, ali jedini kriterij je sigurnost onoga koji  
će doći uložiti novac, otvoriti nova  radna mjesta u tu zonu. Ero  je  glavni kriteriji, osnovni 
kriteriji. Naravno, poslije toga  treba vidjeti isto  koliko novca  se traži, zašto se traži. To je  nešto  
što  želimo posebno vidjeti, jer  treba  vidjeti svu racionalnost ulaganja u kapacitete od ceste 
pročistača, energetike itd. u s razmjeru  s onim što  znače ugovori, odnosno što znače nova  
radna. Evo, to je vrlo  jasan kriteriji, vrlo logičan i  ekomski i jedini prihvatljivi  način razmišljanja. 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Čendak imate pravo  na riječ. 
 
NENAD  ČENDAK : 
 
  Hvala  lijepa.  

Zapravo jednim  dijelom odgovora sam  zadovoljan, drugim  nisam. 
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Mislim da  smo u pripremi samih  dokumenata što se tiče  poslovne zone poštovalo  vrlo 
visok  nivo, vrlo  visoke parametre u svemu što govorite o infrastrukturi, o cestama,  o  struji, o 
plinu, o svemu. Sve je učinjeno  u  najboljoj mjeri na visokoj razini. Pretpostavljam da upadamo  
samim  time u  ozbiljnosti posla, u  grupu  za koju mislim da zaslužujemo potporu  županije.  

Hvala lijepa.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljuje,  
 Gospodine Župane imate prava  na dvije minute uzeti riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Ja ne znam da li vi u kope, a ja  u  špade, ali ja mislim  da sam ja  bio potpuno jasniji. 
Nije sporno pitanje infrastrukture, jedino je ozbiljno pitanje imamo  li ulagača ili nemamo 
ulagača. Mi  nećemo financirat nikakvu infrastrukturu ako nemamo ulagača. Ja sam to rekao 
kolegama koje su iz redova  stranke kojoj  ja pripadam, načelnicima općina koji isto tako  traže 
novac za tako nešto. Ako ima ulagača, ako imamo   pet obrtnika, jednog obrtnika, dva  d.o.o.-a, 
ne znam što, koji  žele uložiti novac u zonu  da to vidimo, da vidimo što znači radno mjesto, 
koliko je tu radnih mjesta itd., mi smo  spremni sjesti i dogovoriti, jer netko misli  da se postupa 
po političkim kriterijima pripadnosti nekim strankama, apsolutno nema nikakve  veze. I u ovoj  
bolnici  nesretnoj, koja još nije gotova, liječimo se svi ili  ćemo  se liječiti  svi, osim možda onih 
koji mogu otići  Švicarsku  se liječiti jer imaju  više  para, osim njih možda, ali  liječit ćemo se svi, 
kao što  će  isto tako u vašoj  poslovnoj  zoni  sve tražiti nova  radna mjesta, neovisno o  
strankama, ja  ne znam  tko  će tamo raditi kada  ta poslovna zona  bude bila u  funkciji. 
  Kucajte na otvorena. Prema tome ne trebate kucati.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu  Klub  vijećnika  IDS-HNS.  

Riječ ima  vijećnik Dragan Filipović.  
 
DRAGAN FILIPOVIĆ : 
 
 Poštovanje. Dobar večer svima, predsjedniku, Županu sa suradnicima. 
 Ja  bih prije sveg pohvalio   Grad Pulu. 
 Moje pitanje  je vezano za prometnice, pa samim time, bih iskoristio  šansu da pohvalim 
čelne ljude Grada Pule i sve  radnike i sve one koji  su  sudjelovali u postavljanju  svih onih  
famoznih  rotora o kojima je bilo  čitav niz polemika i sve onoga, preskupo, prejeftino itd.  
Građani su  zadovoljni, ljudi koje ja susrećem su   izuzetno zadovoljni.  
  Mene zanima konkretno pitanje, jer znam da dajete konkretne odgovore. 
 Rotor Šijana. 
 Kada početak i kada kraj?   

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Da  bih mogao odgovoriti  baš tako kada početak, kada kraj, što su lijepa pitanja, a 
možda i  najjednostavnija i za ogovoriti, dozvolite mi da ipak iskoristim priliku zato što već 
godinama  se  radi na tom projektu, izgradnja rotora u  Šijani koji  će biti  rotor na dva nivoa, kao 
što znate, i vjerojatno i  najskuplji rotor koji  će se ikada izgraditi  u  Istri. 
 Hrvatske  ceste mogu   sada objaviti da su   podnijele zahtjev za izdavanje  građevinske  
dozvole Ministarstvu zaštite okoliša, prostornog  uređenja i graditeljstvo, čeka  se rješavanje 
imovinsko-pravnih odnosa  koji provodi Ured državne uprave i vjerujem da će oni to učiniti  vrlo 
kvalitetno, kao što i  do sada to  činjeno jer su  već učinjene mi neke prethodne rasprave.  
 Također ja očekujem da će 12. listopada 2011. godine  da će biti  završna  rasprava i 
nakon toga  će se moći izdati rješenje.  
 Ukupno imovinsko- pravni odnosi koji su pretpostavka  za  rješavanje su oko   40 milijuna 
kuna, a od toga je  Grad Pula oslobodio Hrvatske ceste upravo zato  da bi se   naprosto to 
sagradilo, cirka  20 milijuna kuna. 
 I  sada ono pitanje kada će se početi, kada će  se završiti. 
 Ako sve ovo što sam naveo  i što su  me informirali bude  točno onda se može očekivati  
da će za cirka nekih mjesec dana biti izdana  građevinska  dozvola, da  se uopće krene u taj  
posao i onda će Hrvatske  ceste moći  raspisati  natječaj. I  sada je naravno opet  uvijek isti 
problem. Kada imamo natječaj o  nabavi, danas o  javnoj  nabavi, ti natječaji mogu trajati 
mjesecima, jer se stalno  netko može žalit kao što znate, čak  često se žale  samo zao  da bi  
uništile  nešto, da bi se uništio neki projekt ili  da bi  taj projekt  trajao    nedogled. Ali, idimo  
sada sa pretpostavkom da tako  neće biti, idimo s pretpostavkom  da ipak  neće biti  žalbi., ako 
pođe  bez  žalbi, onda  radovi  bi mogli započeti početkom iduće godie i pretpostavlja  se da bi  ti 
radovi mogli trajati nekih  pet, šest mjeseci. Znači, realno  negdje  do ljeta, možda ćemo ući u 
ljeto, što nije dobro, ali taj rotor moramo napraviti neovisno o  tome kakva će situacija biti, morat 
će se naći rješenje, bajpasirati situaciju, jer naprosto  čitav taj ipsilon i ulaz u Pulu zaista nema 
smisla ako se  ne  dogotovi sa jednom pravom izlaznom  cesto s ipsilona sa Stancije  Peličeti do  
Šijane, čija  će izgradnja cirka  koštati  preko  100 milijuna kuna. Prema tome ja  vjerujem  da 
ćemo iduće ljeto  dočekati  s tim rotorom. Sve ide u tom pravcu, sve ide  u prilog  tomu. 
 Procedura je procedura i trajat će neko vrijeme. Vjerujem da ćemo  uspjeti to napraviti. 
Rasterećenje koje imamo  sada djelomično Medulinskom, da kažem tako, transferzalom  prema 
Medulinu je veliko, značajno, ali ponavljam, bez Šijanskog rotora nema prave kvalitete  
rješavanja ulaza u Pulu s Istarskog ipsilona. Računamo do ljeta iduće godine da bismo mogli 
imati  taj rotor.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala gospodinu  Županu. 
 Izvolite gospodine Filipoviću, imate pravo na jednu minutu za komentar na odgovor  
Župana. 
 
DRAGAN FILIPOVIĆ : 
 
 Zahvaljujem na odgovoru. 
 Namjerno sam pitao  kada početak, kada kraj, radi svih zlih jezika koji  će se pojaviti, a 
svi znamo da u Puli kada se jedan pikun, kramp  zabije u  zemlju, da  uvijek  ima se nešto za  
reći.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Hvala  lijepa.  
 Gospodine Župane imate li potrebe još nešto  reći ? 
 Nema potrebe. 
 Iz  nekadašnjeg Kluba  vijećnika HSU-HSLS-a  riječ ima Zdenko  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
  Gospodine  predsjedniče, Župane sa suradnicima, poštovane kolegice i kolege, sve vas 
pozdravljam. 
  Htio bih jedu inicijativu pokrenuti, a ne  postaviti pitanje. 
 Imam nekoliko zamolbi od  udruga invalida i invalida  rada, a odnosi se  na teškoće koje 
imaju  kod parkiranja svojih vozila na parking mjestima koja su označena za  vozila osoba sa 
invaliditetom, kako u kojem gradu u Istri, ali uglavnom može se reći nikako  svugdje.  Svugdje 
imaju iste probleme, a može se reći  pred vratima  Ureda našeg Župana, evo,  tri pakirna mjesta 
su rezervirana za invalide, pogledajte kada pođete na marendu  da uglavnom  su tamo parkirana 
ona  vozila koja  tamo se  ne bi smjela naći, a osobe  sa invaliditetom parkirana su na nekom 
drugom mjestu i imaju onda teškoća sa onima koji vrše  naplate parkiranja. Grad Pula je to 
donekle riješio na način  što za građane Pule koji imaju, da tako kažem,  iskaznicu i pravo 
parkiranja na mjestima za osobe  s  invaliditetom, odnosno kod kojih je utvrđen invaliditet sa 
donjih  ekstremiteta preko  60 %, odnosno  za ostale sa invaliditetom, tjelesnim oštećenjem 
preko  80 %, ti  imaju mogućnost  kada je zauzeto parkirno mjesto  da parkiraju na nekom 
drugom mjestu. Ostali, nažalost, ako parkiraju ili  će platiti kaznu ili  će im biti  vozilo uklonjeno. 
 Ja s ovog mjesta pokušat ću uputiti  svim nadležnima jednu zamolbu tih  udruga, tih  
ljudi. Pula ih ima, odnosno Puljština, neće vjerovati, 93 takve osobe, bivša Puljština. To je 
podatak prošlog mjeseca, ali imaju isti problem. Poseban je problem kod  bolnice, kod tržnice, 
na mjestima uz javne ustanove i općenito mjesta  gdje  neodgodivo osobe   sa invaliditetom 
moraju doći svojim vozilima, ali uzalud je to označeno, naši građani to  ne poštuju, a nažalost oni 
koji bi ih trebali štiti to  ne čine. To ne čine komunalni redarstvenici i to  ne radi prometna policija. 
 S ivi mjesta upućujem apel da svatko   radi   svoj  posao da i taj  dio naših građana  
zaštite. Na kraju  krajeva uzalud im  prvo ako to pravo  ne mogu koristiti i uzalud  zapravo 
označavanje, stavljanje  tabela da je to mjesta za  parkiranje vozila ljudi sa tjelesnim 
oštećenjem, kada to naši građani kao  da i ne vide,  a oni koji bi  trebali na izvjestan način izvršiti 
nadzor to isto ne čine i na kraju krajeva štetu trpe samo takvi  građani, građani  sa invaliditetom. 
 Zahvaljujem.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo. 
 Gospodine Pliško, zbog posla kojeg ja radim, naravno, imam često kontakte  sa mnogim 
udrugama, pa  tako često i sa udrugama  građana  sa posebnim potrebama i moram se 
solidarizirati javno,  kao što ste vi učinili  s njima,  jer sam u nizu  navrata imao upravo tave  
teme na dnevnom redu.  I zaista je nevjerojatno  teško bilo što učiniti, jer nažalost imamo 
nesavjesne, reći  ću, bezobrazne   građane koji  ne poštuju  ljude koji imaju invaliditet. I dobro 
netko kaže :»Ako si mi uzeo parkirno mjesto onda uzmi i moj invaliditet». To je poruka upravo 
onih kojima je vrlo  teško ako nemaju posebna mjesta u gradu. Bilo je  čak  nekih inicijativa da bi 
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trebalo napraviti poseban parking za takve  građane  u Puli i da  bi se onda na taj  način  riješio 
problem. Ja osobno nisam sklon tome, jer to nije način  na koji  to treba  rješavati, nećemo se  
getoizirati. Međutim, to je bilo nešto što je bilo  jedna od inicijativa osoba koje su  mislile da se 
može na taj način možda riješiti  problem. Mi smo otvoreni za sve tipove programa. Imamo  naš 
program «Istra  bez  barijera», koji je djelomično  ostvario neke rezultate, međutim,  činjenica je 
da ovaj problem je gotovo nemoguće riješiti bez savjesti  građana, bez  savjesti  naših  
sugrađana i sugrađanki,  teško  se može riješiti taj problem, jer redari  ne mogu  biti  svugdje i na  
svakom mjestu u svakom  trenutku.  Zato s moje  strane zaista jak apel da svi razumiju potrebe 
naših sugrađana koji imaju posebne potrebe. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Pliško  imate li potrebu uzeti  riječ ? 
 Nemate. 
 Zahvaljujem. 
 U ime Kluba vijećnika  SDP- ZELENI, riječ ima  vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON – RUPNIK: 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, gospoda  
novinarke i novinari. 
 Prvo pitanje bih  postavio, zapravo  tražim odgovor pitanje  na pitanja.   
 U  nekoliko  navrata smo  tražili odgovore  na  neka pitanja  koja smo faktički mi inicirali  
u Županijskoj  skupštini, a isto  tako smo ih inicirali  čak i u Odboru za zaštitu okoliša.  
 Prvo postavljam pitanje : kada ćemo  raspravljati o problematici  golfa, jer tobože se 
čekala  studija, studija je gotova prije  dvije  godine, za nju smo platili  352.000,00 kuna , a nismo 
još o toj studiji  raspravljali, a ovo što je prije gospodin Župan govorio upravo nas navodi k  tome 
da samo mi  trebali raspraviti i donijeti neke prijedloge i rješenja po tom pitanju. 
 Drugo,  isto tako postavljam pitanje : kada ćemo raspravljati o problematici  vađenja 
mineralnih sirovina. Stalno smo govorili da ih imamo  previše, to je istina, jer u Istri imamo, čini 
mi se, oko  44 kamenoloma. Čak imamo i studiju koja je gotova prije  4 godine, koju smo platili 
180.000,00 kuna.,  s nismo još  raspravljali o njoj i uvijek smo  čekali da studija  bude  gotova i 
onda ćemo  raspravljati o njoj i donijeti neke odluke.    
 Treća, postavljam pitanje : kada će biti održana izvanredna sjednica Skupštine Istarske  
županije  na  temu  Tvornica  stakle  vune  «ROCWOOL» vezano  za  donesene Zaključke na 
sjednici Skupštine Istarske  županije  od  15.012.2008. godine. Podnijeli  smo neke  zahtjeve i 
postavili  neka pitanja. Znam da ima informacija da  sva pitanja koja  su otišla ministarstvima se  
Ministarstvo oglušilo i zato  tražimo  da se  zakaže izvanredna sjednica Skupštine na  koju bi 
trebalo pozvati gospodu iz Zagreba i da se ovdje direktno izjasne i  daju odgovore m na naša 
pitanja.    
 Isto tako postavljam pitanje : kada će biti  raspisan referendum o TE Plomin. Mi smo 
sukladno  Zakonu o   referendumu i Statutu  naše županije podnijeli takav zahtjev i nadamo se 
da i to trebalo  objaviti kada će biti  raspisan referendum o T Plomin, jer po nekim informacijama, 
možda su to krive informacije, izgleda  da netko radi nama iza  leđa, a ja bih želio da mi  građani 
Istre se izjasnimo i automatski unaprijed presiječemo neke zakulisne igre koje se oko toga 
odvijaju. 
 /D. Kozlevac: Kolega Rupnik, predlažem da pročitate daljnja pitanja, jer ste već s 
vremenom ušli u  crveno/. 
  Pod tri je  defakto   bio odgovor.  
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 Pred godinu dana smo postavili pitanje da se na sjednici  Županijske skupštine Istarske  
županije  raspravlja o gospodarstvu, da  se ne ponašamo kao u  Saboru. Svi kritiziraju 
gospodarstvo, a nikada se o njemu  ne raspravlja, pa  bih  želio da se o tome raspravlja i na 
našoj  Skupštini po pojedinim tvrtkama da vidimo kako se posluje.    
 Drugo pitanje. 
 Mi smo donijeli  dvije odluke kojima  smo proglasili neka zemljišta od interesa za  
Republiku Hrvatsku. Kako  vidimo oba ta  dva naša  zaključka koja  su na Skupštini  donesena 
su bila promašena.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Tu je bilo puno pitanja i ja to svodim pod pitanje  kada će se. 
 /J. A. Rupnik: Svako je pitanje za sebe/. 
 Gospodine Župane  tražite li riječ ? 
 Nema potrebe. 
 Na redu je Klub vijećnika  HDZ -HSS. 
 Riječ im vijećnik Nenad Boršić.  
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege vijećnici. 
 U ovom trenutku sa veseljem  moram reći da se  dionica ceste  Vranja . Tunel Učka 
konačno  renovira, a  kao  nastavak radova  na prometnici Most Raša – Barban prema Puli, a 
završenim pravcima  Plomin – Brseč, te dijela nanovo  odrađene ceste prema  Pazinu, dok  su 
se u to vrijeme izvodili određeni radovi i u samom Gradu Labinu vezano uz magistralnu cestu 
koja prolazi kroz njega. Sve je to bio moguće ostvariti zbog  tihog, ali snažnog lobiranja preko 
naših  stranačkih prijatelja, tako  da smo mi  HDZ-ovci u Skupštini, ali i ostali  članovi  županijske 
organizacije iskoristili poznanstva kako bismo sudjelovali u  ostvarenju  dobrobiti za  sve žitelje 
Labinštine  i ostalog  dijela Istre i pribavili  sredstva kroz  Hrvatske ceste i Hrvatske vode, kako  
bi bilo moguće  funkcionirati u skladu sa  svime. 
 Ne smijem zaboraviti kako je gospodin Marino  Roce po  određenim projektima  bio u 
direktnom kontaktu  sa  županijskim  službama ako bi se što jednostavnije i brže došlo do   
ostvarenja cilja. Činjenica je da bez  njihove pomoći  realizacija bila  spora i kudikamo teža. 
 Trenutno se zalažemo, da ne bi bilo samo za  ceste,  na Labinštini i u  financiranju  
vodovodne mreže na dijelu koji za sada nije imao vodu i to preko  Hrvatskih  voda, ako se  uspje 
kombinirati.  
 Navodeći  sve ovo  želim reći da svi ti cestovni pravci otvaraju  Labinštinu prema ostatku 
Istre i  pruža mogućnost dodatnog  razvoja  bilo kroz  turizam, bilo kroz gospodarstvo, tako da 
koristim ovu priliku , gospodine Župane, da vas upitam, ako je moguće da nam kažete u kojoj je 
fazi  realizacija  projekta  pretvaranja ipsilona u  iks i da li se možda zna datum  kada će ga biti 
moguće izgraditi, jer to  će stvoriti kvalitetnu vezu  Labinštine prema Pazinu, a i  Gradu  Puli, koji 
je inače  centar gospodarstva, a i kulture. 
 Hvala  lijepa.  
 
DINO  KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem, 
 Gospodine  Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Poštovane vijećnice i vijećnici, sada smo  dobili i  naučili  metode rada kako stvari  
funkcioniraju. Znači,  gospodin Komadina  nazove  gospodina Rocu, gospodin Roce  nazove 
tamo nekoga u ministarstvu i sada po liniji  HDZ-ea imamo  sreću da imamo  cestu koja  će  se 
napokon izgraditi od  Vranja  do tamo, od tamo do tamo, sve zahvaljujući tome što  su  kolege iz 
DZ-ea snažno  angažiraju, lobiraju  u svojim redovima.  
 To j  metoda  rada koja  treba korijenite promjene, treba korjenito maknuti iz Hrvatske. 
Takav način funkcioniranja  ove  države nas je i dovelo u ovu situaciju, takva politizacija svake  
ceste, svakog  dvorišta, svakog nogometnog kluba i ne znam čega sve ne već, nas je dovelo u 
tu situaciju. I zato odbijam takav način  funkcioniranja i  razgovaranja. Institucionalno s drug  
strane podržavam  razgovor izvršnih tijela, kao  što je, više nemamo poglavarstva, ali neka  to  
bude župan, podžupani, Vlada, načelnik, gradonačelnici itd. Ovo je anakroni sustav koji je 
stvoren u ovoj zemlji da se po političkoj liniji  rješavaju  problemi u Hrvatskoj. Nadam se  to  tako 
više neće biti i nadam se  da će upravo ovo što očekujem da će se dogoditi u ovoj zemlji u idućoj  
godini početi pretvarati u nešto što se zove decentralizirani sustav u kojem će Istra imati 
dovoljno  novaca, jer ih ima,  i  razriješiti problem vode prema Raši , odnosno prema Marini, a ne 
da  moljakamo za  to ili  ne znam neku  drugu cestu, a ne da moljakamo za one ceste za koje  
bismo već zaista, krajnje je vrijeme, trebali imati  riješen problem financiranja.   
  Istarski iks, odnosno istarski ipsilon, građanima  Labinštine sam u niz  navrata rekao, 
riješimo mi ove  cestovne pravce kvalitetno koje  sada imamo prema Puli, koje sada imamo i 
rješava se prema  Učki, prema Pazinu, onaj  dio oji je već riješen oko Gračišća, Pićna itd., 
riješimo  te pravce kvalitetno i onda smo, ne pola, nego  puno više od pola problema  razriješili, 
jer građanima  treba govoriti ono što je realno i što je istinito.  
 Istarski iks u ovakvom sustavu financiranja izgradnje autocesta nije prioritet ove zemlje. 
Za mene je i  za vas je, ali nije prioritet i bez da to svi zajedno  uvrstimo prioritete, a ne po liniji 
HDZ-ea ili po liniji  IDS-a, nema  sreće. 
 Danas sam  razgovarao  kao  član jedne  druge stranke  sa članom  vaše stranke, ali  
čovjek je državni  tajnik, ja razgovaram s državnim tajnikom, ne mislim da  razgovaram   samo 
zato što je  čovjek iz HDZ-ea,  ne, nego zato  što je on državni  tajnik, ima  državnih tajnika koji 
isu  članovi strane. 
 Prema tome što je problem ? 
 Glavni problem je pitanje kako  razriješiti  ukupno  financiranje završetka   Istarskog 
ipsilon, a ne iksa, jer to je još uvijek otvoren problem i to  trebamo svi zajedno znati da je to 
otvoren problem, kojega ova  Vlada nije  razriješila. Da ga ova Vlada želi  riješiti, vjerujem da 
da', ali  da ga nije  razriješila i to je istina. 
 Prema tome  ja se radujem otvaranju  cestovnog  dijela od Kanfanara do  Pazina, koji  bi  
trebao biti uskoro, krajem ovog  mjeseca, ali s druge strane nisam siguran kako  ćemo i  kada 
nastaviti  daljnji pravac, ma da znamo  da je 2014. godina rok kada će biti i drugi  cestovni tunel 
izgrađen i biti gotov. To je ono što smo svi  vidjeli što smo imali na  Skupštini i što je bilo, kao što 
znate, prihvaćeno od ove naše  Skupštine. 
 Prema tome  građanima  Labinštine poručujemo završit ćemo ove  ceste koje su  sada 
bitni  pravci, razriješit ćemo kvalitetu cesta koje nisu bile  dobre, koje nisu do  kraja  riješene, još 
treba investirati u te pravce. Nakon toga i nakon izgradnje ukupnog  Istarskog ipsilona   tek onda 
realno možemo pristupiti pregovorima i  razgovorima  kako   financirati pristup od Labina  na 
ipsilon, odnosno pretvaranje  te  ceste u  Istarski iks. Ja  bih volio  da je to sutra, a to sutra  biti  
neće. I to treba  građanima pošteno  reći. 
 Dakle, nije realno da to bude prije  2014. godine, jer  do tada se neće niti ovo završiti i to 
je istina  s kojom se moramo  suočiti, bila ona dobra ili  ne. Ponavljam, ovo sam rekao  svaki 
puta  građanima u ovom kontekstu i u  svakom kontekstu treba reći  naprosto ono što je , pa 
makar bilo i bolno. 
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem,. 

Gospodine Boršiću imate pravo na riječ. 
 

NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Gospodine Župane ja vam zahvaljujem na drugom dijelu odgovora, ali na prvom 

djelu odgovora moram napomenuti da postoje neke konotacije koje povezuju, recimo, na primjer 
ako mislite u tom smislu stranku koja  funkcionira na izvršnoj vlasti i  na lokalnoj upravi, tako  d 
ono što ste  rekli funkcioniranje na tj. način da tu negdje se  nalazi i lokalna uprava. Tako da  se i 
pojavljuje u biti  na području Labinštine jedan, ne bih sada se htio ružno izraziti, ali kao neko da 
lokalna uprava zanemaruje taj dio. Ja ne želim vjerovati u to, zato sam vas htio pitati  da znaju  
da o tome razmišljate.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine  Župane imate prvo uzeti riječ na dvije minute. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Ma da ste bili dosta  neprecizni, ali  svaku trunke  aluzije  sličnosti između  našim 
strankama  želim odmah unaprijed  odbaciti, da vam to bude potpuno jasno da  ne bi slučajno 
ostalo  to  bez  ikakvoga odgovora. Međutim, reći  ću i ovo. Odgovornost obnašanja  izvršne 
vlasti u  Hrvatskoj je ogromno i  činjenica je  da je HDZ-e predugo za mene  na vlasti, ali  
činjenica je da je na vlasti i d izbora u tom  kontekstu  nema. Vjerojatno za  vas je IDS predugo  
na vlasti u Istri, pretpostavljam, ali vi  drugog izbora nemate i vjerujem da ćete glasati za nas da 
slijedeći puta  riješimo  tu dilemu lakše. Ali, činjenica je da  suradnja izvršne vlasti  treba biti. 
Međutim , ja se protivim funkcioniranju  načina da sve ide po  stranačkoj  logici. To jednostavno  
ne može tako biti. Nazovite načelnika Svete Nedelje, nazovite  načelnika Kršana, koji  vam je 
bliži,  možda od  načelnika nekog  drugog mjesta, recimo Bala, gospodina Pastrovicchia, pitajte  
načelnika  Općine Bale koliko puta  je dolazio k meni, kad god je tražio  razgovor  sa mnom 
uvijek ga je ima, što god  sam mogao pomoći sam napravio. Uopće ne me ne zanimaju  
stranački odnosi. Kada je  netko dobio povjerenje građana trebamo to poštivati. Tako očekujem 
da se poštuje i povjerenje građana koje smo mi dobili, a ne da  se  prioriteti koje mi  zacrtavamo 
realiziraju, a ne da se ide stranačkom logikom, jer onda nema kraja i što je najgore nema sreće, 
nema sreće za naše ljude. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Na redu je Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnik  Serđo Rigo. 
 
SERĐO RIGO : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege, dame i 
gospodo. 
 Gospodin Župan mi je djelomično odgovorio na  pitanje koje  želim postaviti, a  to je  : 
kada će se  otvoriti  dionica ceste Rogovići – Kanfanar. Naime, u svim  najavama  Uprave  
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Buna-Istre je  bilo rečeno da  će to biti  oko  1.010.2011. godine, danas smo  10. pa  ne znamo  
o  čemu je problem, vidimo da je dionica gotova, zašto se ta  dionica  ne otvara.  
Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite  gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Evo, poštovani gospodine Rigo, ja očekujem da će dionica, tu mogu biti precizan, biti 
otvorena 29.10.2011. godine. Naime, zadnje razgovore koje sam imao s Bina – Istrom, sa 
gospodinom Davidom Gabelicom, pa i sa Vladom Republike  Hrvatske, govori se o  tom datumu.  
 Dionica je fizički  izgrađena, ona  je gotova, međutim, treba još dobiti uporabnu  dozvolu, 
treba još neke dokumente dobiti, a  pogotovo uporabnu dozvolu i  očekuje se da će to biti gotovo 
negdje do  22., 23., 24., 25, 10. 20011. godine, tu negdje i za sada je  fiksirana subota , cijeli 
onaj  tjedan još  dodatno za  svaki  slučaj i subota  29.10.2011. godine je  najavljeno za  zada u 
ovom trenutku  da će netko vjerojatno iz Vlade RH doći. Da li  će doći premijerka, da li  će doći 
ministri, ja u ovom trenutku to ne mogu  reći, ali u svakom  slučaju  to je za mene manje bitno, 
bitno je da je cesta gotova, da ima uporabnu  dozvolu i da građani mogu  voziti njome sigurne 
nego  što se danas vozi. 
 No, međutim,  dozvolite mi još minutu samo da iskoristi zbog upravo javnosti, vrlo je  
važan nastavak izgradnje ipsilona, koji neće biti   odmah nakon  puštanja u promet 29.19.2011. 
godine, neće se odmah krenuti u  nastavak izgradnje dionice od  Pazina  do Matulji, jer ima niz 
otvorenih još problema. Ja sam i očekivao eventualno  moguće  pitanje, danas sam i zato  
razgovarao s državnim  tajnikom, da se donesu neke odluke u  ministarstvu, koje  će omogućiti  
da Bina . Istra  krene  sa projektiranjem  te dionice, da se barem u tom  kontekstu dobije  na 
vremenu. I  ako  će Bina – Istra  krenuti  sa projektiranjem onda je realno  za očekivati  da ćemo 
ovu dionicu  zaista  sa novom cijevi u tunelu imati  2014. godine.  Problem je to što  koncesije, tu  
treba javno  reći, u ovoj  državi pitanje Zakona o koncesijama  je nešto  što  će trebati ići  na 
Sabor RH. Danas, očito, nitko pred zbore  neće je dati, jer  nitko  ne želi gubiti političke poene, 
nepopularno je produžavati koncesije, odmah  će vas svi napasti zašto produžavate koncesije, 
međutim, Istarski ipsilon po ovoj  logici kako je danas se neće izgraditi ako se  ne produži 
koncesija. I ja to  vrlo otvoreno, ne kao  čovjek iz politike , nego kao  ekonomista kažem mirne 
duše.  Nema načina zatvaranja za financijske konstrukcije. Ni jedna banka  neće financirati  
daljnju izgradnju Istarskog ipsilona  ako  se ne produži koncesija. To svatko tko malo  razumije 
brojke i  ekonomiju  će vrlo lako izračunati  i to je  nešto, čak, meni  nije popularno da govorim  
prije izbora , ali bolje govoriti ono što  je istina, jer poslije izbora  ćemo biti u istoj situaciji, od nas 
će se očekivati da izgradimo napokon dionicu ceste Pazin – Matulji, a bez  produženja koncesije  
nema izgradnje  te dionice, a ona će, naravno, biti u fokusu  građenja  narednih godina.  
  
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.   
 Gospodine Rigo, imate li potrebe za komentar ? 
 Nema.  
 I još jedina prijavljena za postavljanje vijećničkih pitanje je liječnica Evelina Bisiol- 
Brkljačić. 
 
EVELINA  BIASIOL – BRKLJAČIĆ : 



 

21 

 

 
 Signor  presidente di Regione istriana, presidente dell'ssamblea. 
 Volove solo  chiedere un'informazione riguardate il proggeto che avevamo ativato  sulla 
tutela pagliativa. Htjela bih saznati nešto o razvoju projekta palijativne  skrbi.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala. Grazie. 
 Izvolite gospodine  Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Grazie per la domanda. Pensavo  che ce' presente la   dotoressa Sonja Grozić – Živolić,  
ma nol  na vedo. Lesi  sarebbe piu' informata. Se deve dire qualcosa puo prendere la parola. 
 Io  saluto  qvi   anche un giornalista italiano e  per questo volevo dire anche  qualche 
parola in italiano per  l'amico  Gandi che  portera tanti  saluti anche agli amici  nel  Veneto, visto  
che questa Assemblea a gia' dotato tanti documenti di cooperazione propio con la Regione 
Veneto. 

Su questo argumento   io indico  solo una  cosa. Noi i soldi gli abbiamo , come 
sapimamo, nel  nostro baget. Le cose operative sono in  corsso, io  vi invito se  vuole dire 
qualhe parola su  questo arguemnto, ako  želite nešto dodati konkretno, alora adesso  si 
incomicia  con tutto  quello  che e' necessario, sopratutto  col l'educazine e questo sara anche il  
tema di  questa nostra  seduta  qundo  avremo du nuovo il baget che sara entro l'anno. Per qui  
se vuole qualche informazione in piu'  io  vi invito di parlare  con la signora  Sonja Groziž - 
Živolić, parlare  con tutti  gli  altri, perhe  di no. Noi sciamo qvi  per dare tutte  l'informazioni  
necessarie. Io in questi momento non posso  dire  molto  di piu' , solo  questo.  

Grazine.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 

Hvala, Grazie, 
Signora  Biasiol  ha  bisogno di comentare la risposta  del signor  Zupano ? 
No, Grazie. 
Ovime  završavao točku dnevnog  reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i  informacije. 

Povijesno  precizni, 9  njih , svi su se pridržavali   predviđenog  vremena za postavljanje  
vijećničkih pitanja, više manje, tako da smo iscrpili točku  dnevnog  reda.  .  
 
 AD - 3 POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA 
             ISTARSKE PUŽANIJE  ZA 2011. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić  
Uvodno obrazloženje je dala  SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela  

za proračun i financije Istarske županije. 
 

 U raspravi  su  sudjelovali: TEDI  CIAVALON, u ime Kluba  vijećnika  IDS-HNS, MARINO 
ROCE, u ime Kluba  vijećnika  HDZ-HSS, SERĐO RIGO, replika, MARINO ROCE, komentar na 
repliku, EVELINA  BIASIOL - BRKLJAČIĆ, TEDI CHIAVALON,  MARINO ROCE, ispravak krivog  
navoda,  VALERIO DRANDIĆ, odgovori na postavljena pitanja.  
 Predsjednik  DINO  KOZLEVAC, zaključuje raspravu i  stavlja na glasanje Polugodišnji 
izvještaj o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2011. godinu, te nakon  glasanja utvrđuje da 
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je Skupština sa  23 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  glasova, 
usvojila  
 

I Z V J E Š T A J   
  
 o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2011. godinu  
 

AD – 4 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O  USVAJANJU 
             POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA PLANA  GRAĐENJA  
             I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA  
             ZA RAZDIBKJE  01.01 DO 30.06.2011. GODINE. 

 
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje je podnio  ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  Županijske uprave za  ceste 

Istarske županije. 
U  pojedinačnoj raspravi su  sudjelovali: NEVIJA POROPAT,  MARINO ROCE, NENAD  

BORŠIĆ, VLADO IVETIĆ, ROBI ZGRABLIĆ, odgovori  na postavljena pitanja.  
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka 

o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja Plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 
razdoblje 01. 01. do 30. 06. 2011. godine,  te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 23 
glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
   Z A K L J U Č A K 
 

o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja Plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih 
cesta za razdoblje 01. 01. do 30. 06. 2011. godine 
 
 AD - 5  
 

a. Informacicja  o  poslovanju  Opće bolnice  Pula 
b. Prijedlog  Zaključka  o izradi  analize  zdravstvenih, 
     ekonomskih i  organizacijskih  aspekata poslovanja 
     Opće bolnice  Pula 
 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, ističe da je u šestom 2011. godine Županijska  skupština 

Istarske  županije  donijela  Zaključak kojim je  zadužila  Župana Istarske  županije da pripremi   
Informaciju o  poslovanju Opće bolnice  Pula, koja  je  na dnevno redu  27. sjenice pod  točkom 
a., a pod točkom b. prijedlog nezavisnog vijećnika Plinia Cucurin, koji je podnio prijedlog  
Zaključka  u hitnu proceduru, potkrijepljen potpisima.   

Predlaže da se prvo vodi  rasprava pod  točkom a., a zatim pod točkom b., jer se radi o 
dvije točke dva različita predlagača.  

Obzirom da je  Informacija  napravljena u suradnji  sa  Hrvatskom  udrugom poslodavaca 
u zdravstvu sjednici je prisutan ravnatelj Hrvatske udruge poslodavaca u zdravstvu, gospodin 
Mile Klepo i  Ivan Lukovnjak, stručni suradnik  spomenute udruge. 

Sjednici prisustvuju i prim.mr. Lems Jerina, ravnatelja  Opće bolnice  Pula, dr.Ivica Fedel, 
zamjenik  ravnatelja  Opće bolnice  Pula i dr. Zoričić, predsjednik  Stručnog  vijeća Opće bolnice  
Pula 

Predlagatelj za  točku  a. je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić, a za  točku  b. 
Nezavisni  vijećnik Plinio  Cuccurin. 

Uvodne napomene za ovu  točku dnevnog  reda je  dao Župan Istarske  županije  IVAN 
JAKOVČIĆ, a zatim  su dio Informacije obrazložili MILE KLEPO, ravnatelj Hrvatske udruge 
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poslodavaca u zdravstvu, IVAN LUKOVNJAK, stručni  suradnik u navedenoj udruzi, a zatim je 
pobliže obrazloženje Informacije dao  prim. mr. LEMS JERIN,  ravnatelj  Opće bolnice  Pula, a 
potom je dodatne napomene dao IVAN JAKVČIĆ, predlagatelj  Informacije.  

LUCIJA DEBELJUH, predsjednica Odbora za društvene djelatnosti izvijestila je  
Skupštinu  da je Odbora proveo  raspravu o ovoj točki dnevno reda i predložio slijedeći  
ZAKLJUČAK :   

1. Podržava se   Informacija o poslovanju  Opće bolnice  Pula, te se predlaže Županijskoj  
skupštini Istarske  županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se  Županu Istarske  županije da zaduži Upravni odjel za  zdravstvo i  
socijalnu skrb Istarske  županije da u  suradnji s Općom  bolnicom  Pula izradi i dostavi  svake 
godine  Informaciju  o poslovanju  Opće bolnice  Pula. 

U  raspravi su sudjelovali: PLINIO CUCURIN, u ime Kluba  Nezavisnih  vijećnika, IVAN 
JAKOVČIĆ, replika,  TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika  IDS-HNS, MARINO ROCE, u 
ime Kluba vijećnika HDZ-HSS, LUCIJA  DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika SDP-ZELENI: u 
pojedinačnoj raspravi: IVICA MIKULČIĆ, ALEN ROSANDA, IVAN JAKOVČIĆ, u ime predlagača,  
PLINIO  CUCCURIN. 

/Skupština je nakon prijedloga  Alena Rosande, Ivana Jakovčića, Plinia  Cuccurina, 
prihvatila prijedlog Plinia  Cuccurina, da se predstavnici  Klubova  vijećnika povuku  i dogovore 
usuglašeni  prijedlog Zaključka, koji je potom podnijet Skupštini  na usvajanje) 

U  nastavku  u  raspravi sudjeluju: ZDENKO PLIŠKO, JOSIP ANTON RUPNIK, OLIVER 
GMITROVIĆ, TEDI CHIAVALON, replika,  OLIVER  GMITROVIĆ, odgovor  na repliku, ZDENKO 
PLIŠKO, JOSIP  ANTON RUPNIK, OLIVER  GMITROVIĆ,  IVAN JAKOVČIĆ, koji je izvijestio  
Skupštinu o usuglašenom prijedlogu Klubova  vijećnika u slijedećem tekstu :   
 
 1. Prihvaća se Informacija  o poslovanju Opće bolnice Pula od   28.09.2011. godine, te 
ona  čini  sastavni dio  ovog Zaključka . 
 2. Zadužuje se  Župan Istarske  županije  da u suradnji sa  ravnateljem Opće bolnice  
Pula i Upravnim vijećem Opće bolnice  Pula jednom godišnje izvijesti Skupštinu Istarske  
županije o poslovanju  Opće bolnice Pula.  
 3. Skupština Istarske županije podržava sve aktivnosti  Župana vezano za izgradnju nove 
Opće bolnice Pula.  
 4. Skupština Istarske županije podržava izložen plan aktivnosti unapređenja financijskog 
poslovanja Opće bolnice  Pula izloženog od  strane Upravnog  vijeća Opće bolnice  Pula i  
ravnatelja Opće bolnice  Pula koji je potom prihvatila. 
 
 Tim je otpala potreba za  raspravom  po  točki  b.  
  

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, stavlja  predloženi  Zaključak  na  glasanje, te nakon 
glasanja  utvrđuje da je  Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasova  «PROTOV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
    Z A K L J U Č A K 
 
 1. Prihvaća se Informacija  o poslovanju Opće bolnice Pula od   28.09.2011. godine, koja  
čini  sastavni dio  ovog Zaključka . 
 2. Zadužuje se  Župan Istarske  županije  da u suradnji sa  ravnateljem Opće bolnice  
Pula i Upravnim vijećem Opće bolnice  Pula jednom godišnje izvijesti Skupštinu Istarske  
županije o poslovanju  Opće bolnice Pula.  
 3. Skupština Istarske županije podržava sve aktivnosti  Župana vezano za izgradnju nove 
Opće bolnice Pula.  
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 4. Skupština Istarske županije podržava izložen plan aktivnosti unapređenja financijskog 
poslovanja Opće bolnice  Pula izloženog od  strane Upravnog  vijeća Opće bolnice  Pula i  
ravnatelja Opće bolnice  Pula.  
 
 AD - 6  
 a. Prijedlog Odluke o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog 
     interesa  za Istarsku županiju  
 b. Prijedlog Odluke o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za 
     članove upravnih tijela i nadzornih odbora trgovačkih društava u 
     kojima Istarska  županija ima dionice ili udjele u vlasništvu  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda  je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Izvješća nadležnih radnih  tijela  vijećnici su primili na klupe- 
Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 30 glasova  «ZA», bez glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  
 
     O D L U K U 
 
 a. o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za Istarsku 
     županiju,  
 b. o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za članove upravnih 
     tijela i nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Istarska 
     županija ima dionice ili udjele u vlasništvu,  
 
 AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI DJELATNOSTI 
             TRGOVAČKO DRUŠTVA MIH» D.O.O. POREČ 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
Izvješća nadležnih radnih tijela  vijećnici  su  primili na klupe. 
U raspravi je sudjelovao : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika  IDS-HNS. 

 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog 
Odluke o dopuni djelatnosti trgovačkog društva „MIH“ d.o.o  Poreč, te nakon glasanja utvrđuje 
da je  Skupština  sa  3 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  
 

     O D L U K U   
 
    o dopuni djelatnosti trgovačkog društva „MIH“ d.o.o  Poreč  
 
 AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O PROŠIRENJU DJELATNOSTI 
              OPĆE BOLNICE PULA OSNIVANJEM DJELATNOSTI 
              ZA UROLOGIJU 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici  su  primili  na klupe. 
Skupština  je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   O D L U K U 
 

o proširenju djelatnosti Opće bolnice Pula osnivanjem Djelatnosti za urologiju 
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 AD - 9 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI  NA 
             STATUT  ZAVODA ZA HUTNU MEDICINU  ISTARSKE 
             ŽUPANIJE – ISTITUTO  PER  LA MEDICINA 
             D'URGENCA DELLA REGIONE  ISTRIANA 
   
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici  su  primili  na klupe. 
Skupština  je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova  «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   O D L U K U 
 

o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicinu Istarske županije – Istituto 
per la medicina d'urgenza della Regione Istriana  
 
 AD -10 PRIJEDLOG  ODLUKE O  DOPUNI ODLUKE O 
              PRIHVAĆANJU PLANA  RASHODA ZA  NABAVU 
              DUGOTRAJNE IMOVINE I DODATNA ULAGANJA  
              NA  NEFINANCIJSKOJ  IMOVINI  OSNOVNIH   I 

   SREDNJIH ŠKOLA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 
   2011. GODINU 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici  su  primili  na klupe. 
Skupština  je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova  «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   O D L U K U 
 

o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih 
škola Istarske županije za 2011. godinu  
 
 AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA 
                VLASNIŠTVA  NAD K.Č. BR. 218 ZGR. U K.O. 
                BUJE OD ISTARSKE  ĆZPANIJE NA GRAD BUJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici  su  primili  na klupe. 
Skupština  je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova  «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   O D L U K U 

 
o prijenosu prava vlasništva nad k.č.br. 218 ZGR. u k.o. Buje od Istarske županije na 
Grad Buje  

 
 AD – 12 IZVJEŠTAJ O OBAVLJENOJ  FINANCIJSKOJ 
                REVIZIJI  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA  2010. GODINU 
  

Izvješće su  vijećnici  dobili s materijalima za  sjednicu  Skupštine.  
Skupština provodi raspravu, ali  Izvješće prima samo  na znanje.  
U pojedinačnoj  raspravi su  sudjelovali: VLADO IVETIĆ, VALERIO DRANDIĆ, 

odgovori na postavljena pitanja, VLADO IVETIĆ, ispravak navoda.  
Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrđuje da Skupština  prima na znanje  
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     I Z  V J E Š Ć E 
 

        o obavljenoj financijskoj reviziji Istarske županije za 2010. godinu  
 
 AD – 13 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVAJU 
                ORVREMENOG  RAVNATELJA  ISTARSKE 
                KULTURNE  AGENCIJE  (IKA) – AGENZIA 
                CULTURALE ISTRIANA 
  
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja 
Županijske skupštine  Istarske  županije. 
 Zapisnik komisije vijećnici  su dobili na klupe. 
 Skupština  je bez  rasprave i primjedbi  sa  24 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

    R J E Š E N J E 
 

o imenovanju privremenog ravnatelja Istarske kulturne agencije (IKA) – Agenzia 
culturale Istriana 
 

     I. 
Vladimir Torbica, prof, pročelnik Upravnog odjela za  kulturu Istarske žuapnije, imenuje se za 
privremenog ravnatelja IKE – Istarske kulturne agencije – Agenzia culturale Istriana. 
 

   II. 
Privremeni ravnatelj iz tročke 1. će, uz suglasnost Skupštine Istarske županije, donijeti Statut 
IKE - Istarske kulturne agencije – Agenzia culturale Istriana te pod nadzorom osnivača 
obaviti druge potrebne poslove u svezi s početkom rada ustanove. 
 

   III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 
 
 AD – 14 RJEŠENJE  O IZMJENAMA I DOPUNAMA  RJEŠENJA 
               O  IMENOVANJU PREDSJEDNIKA I ČLANVA 
               SLUŽBENIČKOG SUDA ISTARSKE ŽUPANIJE  PAZIN  
               TRIBUNALE PER IL PERSONALE IMPIEGATIZIO 
               DELLA REGIONE ISTRIANA PISINO 
 
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja 
Županijske skupštine  Istarske  županije. 
 Zapisnik komisije vijećnici  su dobili na klupe. 
 Skupština  je bez  rasprave i primjedbi  sa  26 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

R J E Š E N J E 
 
o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Službeničkog 
suda Istarske županije Pazin – Tribunale per il personale impiegatizio della Regione 
istriana Pisino  
  
 AD – 15 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU  SUDACA 
                POROTNIKA  OPĆINSKOG SUDA  U BUJAMA - BUJE 
   
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja 
Županijske skupštine  Istarske  županije. 
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 Zapisnik komisije vijećnici  su dobili na klupe. 
 Skupština  je bez  rasprave i primjedbi  sa  25 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

  RJEŠENJE 
    o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Bujama 
 

I. 
Za suce porotnike Općinskog suda u Bujama imenuju se: 
1. TIBERIO ČINIĆ iz Brtonigle, Dudova ulica 14, 
2. DINA KREVATIN iz Buja, Brolo 8, 
3. ZDRAVKA ŠTRKOVIĆ iz Buja, V. Nazora 49, 
4. NIVES BELUŠIĆ iz Buja, V. Nazora 41, 
5. FRANCO BONETTI iz Buja, Istarska 15, 
6. EDUARD UDOVIČIĆ iz Buja, Sunčana ulica 55, 
7. ANĐELKA STANIĆ iz Novigrada, J. B. Tita 2, 
8. BOŽIDAR CAKOVIĆ iz Novigrada,  J.B. Tita 8, 
9. JOSIP ŠOPAR iz Novigrada, Štancija Bružada 48, 
10. OMER HASANOVIĆ iz Novigrada, Eugena Kumičića 23, 
11. UMBERTO FATORIĆ iz Novigrada, Lako 6, 
12. SLAVICA FABIJANIĆ iz Novigrada, Zagorska 22, 
13. LINO KODELA iz Umaga, Lovrečica, Umaška 5, 
14. NADIA PODREKA iz Savudrije, Monteneto, Istarska 25, 
15. KATARINA TRAVAŠ iz Umaga, V.C. Emina 17, 
16. KATICA RADOVČIĆ iz Umaga, E. Miloša 20b, 
17. PALMIRA RADMANOVIĆ iz Umaga, 43. istarske divizije 11, 
18. RADOJKA DEGRASSI iz Umaga, Sv. Marija na Krasu bb, 
19. MARIJA GROZDANIĆ iz Umaga, D. Alighieri 22 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 
 Ovime je dnevni  red iscrpljen i predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  27. 
sjednicu  Skupštine  Istarske  županije. 

 Sjednica je zaključena u  21, 30  sati. 
 
 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO:     PREDSJEDNIK SIŽ:  
 
IVAN KLARIĆ         DINO KOZLEVAC  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


